
Zasedání VV OSH Klatovy, konané dne 7. 9. 2022 – Klatovy
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

VV schvaluje

49/22. Zapisovatele zápisu Ing. Ivanu Truskovou - 18 hlasů pro.
50/22.  Ověřovatele zápisu ze zasedání VV OSH: p. Josef Noha a p. Jiří Uldrych - 18 hlasů pro.
51/22.  Program dnešního jednání - 18 hlasů pro.
52/22. Termín konání společného zasedání starosty, náměstků, členů VV, členů OR, 

starostů a velitelů okrsků 25. 10. 2022 od 16:30 Hotel ROZVOJ Klatovy - 18 hlasů pro.
53/22. Náměstka starosty OSH Josefa Nohu k vedení spol. zasedání - 18 hlasů pro.
54/22. Termín a místo konání vyhodnocení PHL: 21. 10. 2022 od 18 hod.

v restauraci „U Hošků“ Vrhaveč - 18 hlasů pro.
55/22. Návrh na zvýšení členských příspěvků, který bude přednesen

na společném zasedání – děƟ do 18-Ɵ let 100 Kč, dospělý 150 Kč. - 18 hlasů pro.
56/22. Příspěvek 10 000 Kč pro ženské reprezentační družstvo SDH Bystřice 

nad Úhlavou za 1. místo na MČR v PS - 18 hlasů pro.
57/22. Návrh na vyznamenání - 18 hlasů pro.
58/22. Návrh na usnesení - 18 hlasů pro.

VV ukládá

07/22. Vedoucím OR předložit na OSH do 20. 9. 2022 zprávu do zpravodaje a zároveň svou zprávu přednést na společném 
zasedání.

08/22. Náměstkovi starosty p. Josefu Nohovi zajisƟt na společném zasedání ozvučení. 
09/22.  Kancelář OSH Klatovy zajisƟt vydání zpravodaje na společné zasedání.
10/22. Kanceláři OSH Klatovy zajisƟt pozvání hostů na společné zasedání: plk. Ing. Aleš Bucifal, p. Josef Černý, zástupce HVP 

pojišťovny.

VV bere na vědomí

101/22. Provedení kontroly plnění usnesení z posledního VV, které provedl p. starosta Jaroslav Šimáček. 
102/22. Informaci starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka, Milana Klečky a Josefa Nohy o již uskutečněných soutěžích a oslavách.
103/22. Informaci starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka k MČR v PS a vítězství ženského družstva SDH Bystřice nad Úhlavou.
104/22. Informaci vedoucí – ORŽ pí. Marie Kořínkové, Dis., ORR p. Josefa Nohy, ORP pí. Ivany Truskové, AZH p. Václava Drhy a 

předsedy OKRR p. Václava Laška.
105/22. Informaci starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka o přípravě společného zasedání náměstků starosty, členů VV, členů OR, 

starostů a velitelů okrsků, které se bude konat 25. 10. 2022 od 16:30 v hotelu Rozvoj Klatovy.
106/22. Seznámení s dosavadním čerpáním rozpočtu, které provedl předseda OKRR p. Václav Lašek a doplnil starosta OSH p. 

Jaroslav Šimáček.
107/22. Informaci starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka ohledně financování OSH. 
108/22. Informaci starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka k návrhu o navýšení členských příspěvků – děƟ do 18-Ɵ let 100 Kč, 

dospělý 150 Kč.  
109/22. Příspěvky do diskuse ke schvalování a zvyšování členských příspěvků p. FranƟška Dleska, p. Alberta Jíry, p. Václava 

Laška, p. FranƟška Ryby, p. Václava Drhy a p. Stanislava Míška.

Seznámení členů VV OSH s usnesením z dnešního zasedání bylo o tomto hlasováno
- 18 přítomných členů VV bylo pro.

Účast na zasedání - 18 přítomných, 1 člen VV se omluvil

Ověřovatelé zápisu:

……………………………..……….         ………….……………………...
Jiří Uldrych     Josef Noha

Zapsala: Ing. Ivana Trusková, vedoucí ORP V Klatovech dne 7. 9. 2022



Z Á P I S

z 8. zasedání Výkonného výboru OSH Klatovy, konaného
dne 7. 9. 2022 v Klatovech.

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

Všechny přítomné přivítal starosta OSH p. Jaroslav Šimáček a zahájil jednání. Představil program dnešního jednání
a bylo o něm hlasováno. Zapisovatelem byla zvolena pí. Ivana Trusková a zároveň odhlasována, jako ověřovatelé
byli odhlasováni náměstek starosty OSH p. Josef Noha a p. Jiří Uldrych. 

Pan starosta Jaroslav Šimáček provedl kontrolu plnění usnesení z posledního VV, bylo vyhodnoceno, že veškeré
úkoly byly splněny. 

Pan starosta Jaroslav Šimáček přednesl termín společného zasedání na Hotelu Rozvoj v Klatovech dne 25. 10.
2022 od 16:30 hodin.  Kancelář OSH pozve plk. Ing. Aleše Bucifala, starostu KSH p. Josefa Černého a zástupce
pojišťovny. Vedoucí odborných rad připraví zprávy z činnosƟ odborných rad do 20. 9. 2022, které budou zařazeny
do zpravodaje a zároveň je přednesou na místě. Vedením zasedání byl pověřen a odhlasován náměstek starosty p.
Josef Noha a zároveň zajisơ ozvučení jednání. 

Vedoucí OKRR p. Václav Lašek seznámil s hospodařením k 30. 6. 2022 příjmy 896 Ɵs. Kč výdaje cca 600 Ɵs Kč. Cca
212 400 jsme v plusu. Uvedl, že již snad nebudou vysoké výdaje a nebudeme muset využít uspořených financí.
Pan starosta Jaroslav Šimáček uvedl, že nás ještě čekají výdaje ohledně odborné rady mládeže – podzimní školení
vedoucích a ZPV. Uvedl i informaci ohledně dotací z kraje, které jsou smluvně ujednané, ale ještě nejsou fyzicky na
účtu. 

Dále pan starosta Jaroslav Šimáček promluvil o následující přípravě valných hromad sborů a okrsků. VH sboru
proběhnou od 1. 11. 2022 od 31. 1. 2023, následují VH okrsků. 

Pan starosta OSH Jaroslav Šimáček dále uvedl, že kancelář OSH zajisơ přípravu zpravodaje, vedoucí OR zašlou své
příspěvky na OSH do 20. 9. 2022. Stejně tak zašlou i vedoucí AZH a revizní rada. 

Pan starosta OSH Jaroslav Šimáček promluvil o proběhlých soutěžích a oslavách, kde jsme vždy zajisƟli nějakého
zástupce OSH (starosta, náměstkové), pokud tedy oslava byla oznámena na OSH. Upozornil, že pokud sbory chtějí
ke svému výročí nějaké vyznamenání či ocenění, je nutné dostatečně včas zažádat na OSH. Pan starosta poděkoval
všem, kteří  se oslav  zúčastnili.   Pan Milan Klečka pochválil  oslavy v Břežanech,  kterých se jako zástupce OSH
zúčastnil,  dále pochválil  oslavy ve Svéradicích,  Slivonicích.  Pan Albert  Jíra,  upozornil  na to,  že ačkoliv  jsme si
odhlasovali určitou ústrojovou kázeň, stejně se nedodržuje při nesení praporu. 

Dále pan starosta Jaroslav Šimáček upozornil na již proběhlé MČR v požárním sportu v Pardubicích. Bystřice nad
Úhlavou – reprezentační družstvo žen mistrovství vyhrálo. Obrovský úspěch a velké poděkování za reprezentaci
okresu a kraje. Zároveň navrhl odměnu ve výši 10 000 Kč. 

Informace z odborných rad:

ORŽ – pí. Marie Kořínková – promluvila o proběhlých soutěžích, pochválila účast na soutěži vyřazovací i okresní
soutěži. Pochválila i dobrou účast na PHL.

ORR – p. Josef Noha – promluvil o členech ORR jako rozhodčích při soutěžích, vyřazovacích i okresní. Poděkoval
všem rozhodčím, soutěže zaơm proběhly bez větších problémů. Účast na PHL není úplně největší, ale není úplně
špatná.  Vyhodnocení  proběhne    21.  října  2022   od  18:00  hod.  ve  Vrhavči  u  Hošků.  Dále  poděkoval  i  za
reprezentaci SDH Bystřice nad Úhlavou. 

ORP  –  pí.  Ivana  Trusková  –  seznámila  s úspěšnými  dvěma  termíny  zkoušení  prevenƟstů  ve  Volšovech  a
v Klatovech.  Celkem získalo  odbornost  PrevenƟsta  III  –  16  osob  a  PrevenƟsta  II  –  7  osob.  Na  podzim jsou
připravovány obvyklé semináře. 



OOB – p.  Albert  Jíra –  uvedl,  že OOB byla požádána k vyjádření  disciplíny  – OO pro mládež – snad půjde o
evakuační  zavazadlo.  Bude nová disciplína  ve hře Plamen týkající  se OO. Promluvil  i  o  zaměření  OO ohledně
požáru v Českém Švýcarsku.

AZH – p. Václav Drha, promluvil o činnosƟ AZH – 21. 4. 2022 proběhlo okresní setkání. Informoval o změnách ve
vedení akƟvu. Vyzval, aby se informovalo OSH ohledně toho, zda jejich zasloužilý hasiči chtějí do akƟvu docházet,
aby se dál nezasílali pozvánky. Uvedl, že určitě nebudou vyřazeni z akƟvu. 28. 6. 2022 proběhlo krajské setkání
AZH, 20. 9. 2022 proběhne v Kladrubech krajské setkání. 25. 8. 2022 proběhl zájezd do Kynžvartu a Mariánských
lázní, který se velice vydařil. 

Pan Albert Jíra doplnil informace ohledně krajského setkání v Kladrubech z pozice krajského vedoucí AZH. 

Pan starosta Jaroslav Šimáček uvedl některé informace z krajského sdružení a ústředí, vše je uvedeno na internetu
v jednotlivých zápisech. Všude je řešena energie a finanční prostředky. Krajské sdružení si muselo zajisƟt finance
na  financování  soutěží  z ústředí,  až  přijdou  dotace,  vše  ústředí  vráơ.  Dnes  jel  Josef  Veith  do  Přibyslavy  na
předávání medailí s SDH VelharƟce – za záchranu života.

Dále Informoval, že se zvýšily odvody z členských příspěvků 50 Kč z každého členského příspěvku. Navrhl tedy
zvýšení členských příspěvků 100 Kč dítě do 18-Ɵ let, 150 Kč dospělý. Starosta připraví pro informaci na společné
zasedání  veškeré  náklady  OSH  a  upozornil,  že  je  třeba  počítat  se  zdražováním.  Svůj  návrh  představí  všem
odborným radám. 

Diskuse k navýšení členských příspěvků:

p.  FranƟšek  Dlesk:  souhlasil  s navýšením,  pak  ale  upozornil,  že  zvyšování  příspěvků  je  nejspíš  -  asi  nutné
schvalovat při  shromáždění zástupců sborů. Upozornil,  že není nutné na pracovní jednání  zvát vždy krajského
starostu. Navrhl ohledně ústrojové kázně, uspořádat školení v zimních měsících pro zástupce sborů.

p. Albert Jíra: upozornil, že shromáždění zástupců sborů není nutné a tuto informaci doplnil p. Jaroslav Šimáček,
který o tom mluvil s právničkou.

p.  Václav Lašek:  doplnil  informaci  o  navýšení  příspěvků,  je  nutné,  abychom chod OSH udrželi.  Upozornil,  že
nejsme úplně malý okres. 

p. FranƟšek Ryba: upozornil, že členové SDH budou raději, když schvalují navýšení příspěvků jimi zvolení zástupci. 

p. Stanislav Míšek: Dotace z kraje není nepotřebná, ale určitě ji nebudeme odmítat, s ơm souhlasil i starosta

p. FranƟšek Dlesk: uvedl, že svou připomínku nemyslel špatně, souhlasí s navýšením příspěvků. 

p. Václav Drha: vzpomněl na shromáždění delegátů, kde neprošlo navýšení členských příspěvků a promluvil o tom,
že toto již zjišťoval i bývalý starosta p. Josef Veith.

Závěrem byl schválen a odhlasován příspěvek 10 000 Kč pro reprezentační  ženské družstvo SDH Bystřice nad
Úhlavou.  Stejně  tak  bylo  schváleno  a  odhlasováno,  že  při  společném  zasedání  bude  hlasováno  o  navýšení
členských příspěvků. Dále byla schválena vyznamenání.

Na úplný závěr starosta p. Jaroslav Šimáček poděkoval všem za účast a jednání ukončil.  

Ověřovatelé zápisu:

……………………………..…. ………….……………………...
Josef Noha                  Jiří Uldrych

Zapsala: Ing. Ivana Trusková – vedoucí ORP                    V Klatovech 7. 9. 2022


